
Kluivert: Mój moment na pewno przyjdzie
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Justin Kluivert, napastnik Giallorossich udzielił wypowiedzi dla mikrofonów

Fox Sports, gdzie odpowiedział na pytania dotyczące swoich doświadczeń

w reprezentacji U21, a także pierwszych miesięcy w Romie.

Powołanie do reprezentacji U21?

- Nie uważam, że jest to krok wstecz, jestem nadal młody i uczę się każdego dnia

gdy tu jestem, być może nauczą się czegoś również ode mnie. Czego się

nauczyłem? Trudno powiedzieć, są małe rzeczy, muszę po prostu być pokorny.

Debiut w Lidze Mistrzów w barwach Romy i pierwszy gol w zespole

Giallorossich?

- To był piękny moment, na pewno, mam nadzieję grać więcej, na pewno do tego

dojdzie. Nie ma problemu jeśli mam trudności we Włoszech, podoba mi się gra we

Włoszech i bawię się każdego dnia. Czuję, że poprawiam się coraz bardziej na

treningach, mój moment na pewno przyjdzie.

Życie w Rzymie?

- Życie tutaj jest piękne, nie mogę narzekać. Treningi stoją na wysokim poziomie i w

meczach, w których gram, staram się dawać zawsze wszystko. Dlatego chciałbym

grać więcej.
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